

## **Amendment No. 2**

### **Deleted on page 21 and 22 – R1 (d):**

The time-sensitivity of the work undertaken and the Offeror's experience in managing projects where multiple concurrent deadlines or service standards must be met (up to 2 points per project, maximum of 10 points).

*2 points: At least three (3) elements or deliverables, each of which had a distinct deadline or service standard, were managed concurrently. Deadlines or service standards were firm, and all were met by the Offeror.*

*1.5 points: At least two (2) elements or deliverables, each of which had a distinct deadline or service standard, were managed concurrently. Deadlines or service standards were firm, and all were met by the Offeror.*

*1.0 points: One (1) element or deliverable. Deadline or service standard was firm, and was met by the Offeror.*

*0.5 points: Deadlines or service standards were negotiable, and all were met by the Offeror.*

*0 points: Deadlines were not met by the Offeror, or no information provided.*

### **Insert on pages 21 and 22 – R1 (d):**

The time-sensitivity of the work undertaken and the Offeror's experience in managing projects where multiple concurrent deadlines or service standards must be met (up to 1 point per project, maximum of 10 points).

*1 point: At least two (2) elements or deliverables, each of which had a distinct deadline or service standard, were managed concurrently. Deadlines or service standards were firm, and all were met by the Offeror.*

*0.5 points: One (1) element or deliverable. Deadline or service standard was firm, and was met by the Offeror.*

*0 points: Deadlines or service standards were negotiable or were not met by the Offeror, or no information provided.*

## **Modification No. 2**

### **Supprimer à la page 25 - C1 (d):**

Portée, étendue, urgence et complexité du travail entrepris (jusqu'à 2 points par projet, 10 points maximum).

*2 points : Au moins trois (3) éléments ou produits livrables, chacun ayant une norme de service ou un échéancier distinct, ont été gérés de façon concomitante. Les normes de service ou les échéanciers étaient stricts et avaient tous été respectés par l'offrant.*

*1,5 point : Au moins deux (2) éléments ou produits livrables, chacun ayant une norme de service ou un échéancier distinct, ont été gérés de façon concomitante. Les normes de service ou les échéanciers étaient stricts et avaient tous été respectés par l'offrant.*

*1 point : Un (1) élément ou produit livrable. La norme de service ou l'échéancier était strict et avait été respecté par l'offrant.*

*0,5 point : Les normes de service ou les échéanciers étaient négociables et avaient tous été respectés par l'offrant.*

*0 point : Les échéanciers n'ont pas été respectés par l'offrant ou aucun renseignement n'a été fourni.*

### **Remplacer à la page 25 – C1 (d):**

Portée, étendue, urgence et complexité du travail entrepris (jusqu'à 1 point par projet, 10 points maximum).

*1 point : Au moins deux (2) éléments ou produits livrables, chacun ayant une norme de service ou un échéancier distinct, ont été gérés de façon concomitante. Les normes de service ou les échéanciers étaient stricts et avaient tous été respectés par l'offrant.*

*0,5 point : Un (1) élément ou produit livrable. La norme de service ou l'échéancier était strict et avait été respecté par l'offrant*

*0 point : Les échéanciers n'ont pas été respectés par l'offrant ou aucun renseignement n'a été fourni.*